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Ion Prioteasa a condus, ieri, ultima
ºedinþã de Consiliu Judeþean, în calita-
tea de preºedinte, dupã patru mandate
succesive, în care s-a dorit, organic, în
slujba comunitãþii doljene. Ca fiu al lo-
cului, originar fiind din comuna Goicea,
n-a avut niciodatã pusã la îndoialã dra-
gostea pentru judeþul natal. L-a recoman-
dat, ºi îl susþine în campania electoralã,
ca succesor, pe mai tânãrul sãu vicepre-
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ºedinte, social-democratul Cosmin Vasile,
jurist de profesie. La ultima ºedinþã or-
dinarã, pe cel mai firesc ton posibil,
vãdit emoþionat, a salutat aportul tutu-
ror consilierilor judeþeni, indiferent de
culoarea politicã, regãsiþi în ceea ce s-a
înfãptuit prin autoritatea administraþiei
publice pentru coordonarea activitãþii
consiliilor comunale ºi orãºeneºti, în
vederea realizãrii serviciilor publice de

interes judeþean. În astfel de momente,
cu discretul lor iz festiv, pentru mulþi
irelevante, ºtirea cã Ion Prioteasa nu va
mai candida la un nou mandat de preºe-
dinte, nu creazã nici o emoþie. Pentru
moment. Peste un timp, când lucrurile
se vor reaºeza, discuþia ar putea fi relua-
tã, întoarsã pe toate feþele, pentru a se
trage o concluzie. Nu neapãrat pozitivã,
nu obligatoriu negativã.
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Conform ultimei împãrþiri ad-
ministrative din 2004, Calopãrul
are în componenþa sa satele Bel-
cinu, Bâzdâna, Panaghia, Sãlcu-
þa ºi, bineînþeles, satul de cen-
tru, cu acelaºi nume. Situatã la o
micã distanþã de Craiova, între
Podari ºi Segarcea, comuna cu
3.800 de locuitori are o istorie
proprie, interesantã, dar adevã-
rata ei ctitorie s-a petrecut pe
mandatele de primar deþinute de
Marin Cãtãlina, care prin fapte
concrete i-a schimbat înfãþiºa-
rea. El este cel care a asfaltat in-
tegral drumurile de legãturã ale
satului de centru Calopãr cu sa-
tele Belcinu, Bâzdâna, Panaghia
ºi Sãlcuþa, toate situate într-un
cadru natural fabulos –termenul
nu e deloc forþat-, el este cel care
a aºezat Calopãrul într-o matcã
a civilizaþiei câmpiei doljene, con-
ferindu-i statutul de modernã
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aºezare ruralã. Harnic ºi devotat
comunitãþii, întreprinzãtor, Ma-
rin Cãtãlina care crede cã nu e
bine ca omul sã fie multã vreme
odihnit, de-a lungul a trei man-
date de primar a lãsat însemne
durabile ce nu pot fi trecute cu
vederea. S-a dovedit nu numai
un bun primar, în dialog perma-
nent cu oamenii locului, cât ºi un
vizionar

Accesarea de fonduri euro-
pene nerambursabile

ªcoala gimnazialã din Calopãr
este un reper, când este vorba
de accesarea de fonduri europe-
ne: clãdirea este renovatã, mobi-
lierul ºcolar este nou, aparatura
ºi accesoriile IT, materialele di-
dactice ºi educaþionale necesare
procesului educaþional, nu mai
sunt o noutate. Apoi centrul so-
cio-cultural Bâzdâna, realizat prin

aportul granturilor SEE norvegie-
ne, vizatã fiind revigorarea unor
zone ale comunei depopulate, cu
populaþie îmbãtrânitã, cãreia i se
faciliteazã accesul la servicii de
nevoie imediatã. Nu poate fi omis
proiectul noului cãmin cultural,
care se va realiza sub forma unui
imobil multifuncþional. ªi asta nu
e totul.

16 firme noi pentru tinerii din
comunã

Un bilanþ exhaustiv al activi-
tãþii primarului Marin Cãtãlina
cere spaþiu tipografic însã anu-
mite „împliniri” notabile nu pot
fi trecute cu vederea. Cele 16 fir-
me noi înfiinþate de tineri prin
POCU 2014-2020 cu profile di-
ferite (patiserie, brutãrie, activi-
tãþi non-agricole) au permis cre-
area a peste 50 de atrãgãtoare
locuri de muncã, fiecare tânãr
primind 25.000 euro. Evident cã
mai sunt lucruri de fãcut în co-
munã ºi ele se vor înfãptui, poa-
te chiar în regim de urgenþã, aºa
cum s-au întemeiat ºi altele.

Strategii bine articulate
Comuna aratã plãcutã

ochiului cu multe gospo-
dãrii tefere, fireºte prin
munca oamenilor din lo-
calitate. Marin Cãtãlina
vizeazã însã atingerea de
noi standarte de perfor-
manþã administrativã.
Atragerea de fonduri prin
programul naþional PNDL
în vederea continuãrii
modernizãrii de drumuri
locale, asfaltarea acesto-
ra, va continua ºi deja a
fost declarat eligibil de
cãtre Compania Naþiona-

lã de Investiþii un proiect ce pre-
supune asfaltarea a încã 14 km
de drumuri comunale. Finaliza-
rea extinderii reþelei de alimenta-
re cu apã în sistem centralizat ºi
pe cale de consecinþã organiza-
rea ºi desfãºurarea serviciilor de

apã ºi canalizare sunt urmãrite
îndeaproape, menite fiind sã per-
mitã îmbunãtãþirea condiþiilor de
viaþã ale calopãrenilor, realiza-
rea unei infrastructuri edilitare
moderne, totul în scopul atra-
gerii unor investiþii profitabile,

care fireºte nu vor în-
târzia. S-ar mai putea
vorbi de modernizarea
sistemului de iluminat
public stradal, cu re-
ducerea consumului
de energie electricã
º.a.m.d.. Marin Cãtãli-
na este un primar des-
toinic, apropiat oame-
nilor locului, cu dra-
goste pentru comuna
natalã, care meritã un
nou mandat de încre-
dere. ªi neîndoielnic îl
va obþine.

MIRCEA CANÞÃR
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Ion Prioteasa a condus, ieri, ultima

ºedinþã de Consiliu Judeþean, în calita-
tea de preºedinte, dupã patru mandate
succesive, în care s-a dorit, organic, în
slujba comunitãþii doljene. Ca fiu al lo-
cului, originar fiind din comuna Goicea,
n-a avut niciodatã pusã la îndoialã dra-
gostea pentru judeþul natal. L-a recoman-
dat, ºi îl susþine în campania electoralã,
ca succesor, pe mai tânãrul sãu vice-
preºedinte, social-democratul Cosmin
Vasile, jurist de profesie. La ultima ºedin-
þã ordinarã, pe cel mai firesc ton posi-
bil, vãdit emoþionat, a salutat aportul tu-
turor consilierilor judeþeni, indiferent de
culoarea politicã, regãsiþi în ceea ce s-a
înfãptuit prin autoritatea administraþiei
publice pentru coordonarea activitãþii
consiliilor comunale ºi orãºeneºti, în
vederea realizãrii serviciilor publice de
interes judeþean. În astfel de momente,
cu discretul lor iz festiv, pentru mulþi
irelevante, ºtirea cã Ion Prioteasa nu va
mai candida la un nou mandat de preºe-

dinte, nu creazã nici o emoþie. Pentru
moment. Peste un timp, când lucrurile
se vor reaºeza, discuþia ar putea fi re-
luatã, întoarsã pe toate feþele, pentru a
se trage o concluzie. Nu neapãrat pozi-
tivã, nu obligatoriu negativã. Considerat
de prostovanii de serviciu „baron roºu”,
Ion Prioteasa a fost înainte de toate, în
demnitatea publicã deþinutã, un om de
dialog, dotat cu nativã supleþe instituþio-
nalã, chiar vocaþie, suficient de rafinat
pentru a face faþã cu succes în orice
împrejurare, indiferent de anvergura in-
terlocutorilor. Într-un fel, a fost o em-
blemã a Doljului. Suficient de citit, ceea
ce puþini ºtiu, descurcându-se impeca-
bil în cel puþin douã limbi strãine de lar-
gã circulaþie, Ion Prioteasa n-a vrut, în
ruptul capului, reuºind asta, sã epateze
în nici o împrejurare. S-a dorit mereu
un om normal, cu picioarele pe pãmânt,
mare lucru în zilele noastre, afabil, neli-
niºtit, într-o vâltoare administrativã în
care nu e greu sã îþi pierzi busola. S-a

considerat un trecãtor, obligat însã sã
lase însemne durabile. A traversat ºi un
deºert, când deznãdãjduit, când încre-
zãtor, cunoscându-se bine, pentru a
privi, mereu, pe oricine cu fruntea sus.
Aºa cum o face ºi astãzi. Ce paradox!
În tot acest interval de timp, cât a deþi-
nut funcþia de preºedinte al Consiliului
Judeþean, funcþia de prefect al Doljului
a fost deþinutã, în permanenþã, de re-
prezentanþii altor partide, cu excepþia
unui singur an, când social-democraþii
au avut aceastã funcþie. Cu toate aces-
te, fiindcã au fost ºi impedimente, „in-
stituþional” cum se spune, colaborarea
câtã a fost posibilã pentru bunul mers al
treburilor, n-a avut de suferit, graþie unui
tact desãvârºit, deoc la îndemâna ori-
cui. Un bilanþ al activitãþii sale ar presu-
pune enumerarea unor împliniri robuste
ºi poate, de ce nu ºi a unor neîmpliniri,
oricum mult mai puþine. Altceva, care va
dãinui, însã cu siguranþã: apetitul lui Ion
Prioteasa, persoanã instruitã, pentru ac-

tul de culturã. ªi vezi Muzeul de Artã,
Muzeul Olteniei, Muzeul Cãrþii ºi Exilului
Românesc, Centrul Internaþional Brân-
cuºi, restaurarea Casei Bãniei ºi Muzeu-
lui de Etnografie, reabilitarea celor douã
cule de la Brabova ºi Cernãteºti, reame-
najarea Bibliotecii Judeþene „Alexandru ºi
Aristia Aman”. Demersurile sale, în teri-
toriul actului de culturã, ilustrând ºi o sen-
sibilitate aparte, prezenþa la nenumãrate
evenimente de anvergurã, n-au cum sã
fie trecute cu vederea. În rest, fiecare cu
pãrerea lui, însã Ion Prioteasa iese cu
fruntea sus, dintr-o demnitate pe care a
onorat-o, cu tot ce a avut mai bun fiinþa
sa, ca un adevãrat fiu al Cetãþii. Uneori,
n-a pãstrat pentru sine, nimic din dispo-
nibilitãþile cu care a fost înzestrat. În ulti-
mile zile de mandat, ca preºedinte al Con-
siliului Judeþean Dolj, Ion Prioteasa chiar
poate spune cã s-a dãruit, pânã la ultima
sa fibrã, doljenilor. ªi faptul cã îl vor sa-
luta pe stradã, cum se întâmplã, va fi rãs-
plata cea mai concretã ºi liniºtitoare.
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Comuna Catane s-a dezvol-
tat considerabil în ultimii patru
ani, de când primar este Marius
Dinulescu. Acesta candideazã
pentru un al doilea mandat din
partea PSD ºi le garanteazã lo-
cuitorilor din comunã cã lucru-
rile vor continua sã meargã din
ce în ce mai bine. Realizãrile de
pânã acum sunt dovada faptu-
lui cã o comunã poate parcur-
ge, chiar ºi numai în câþiva ani,
un drum european.

Numai în ultimii patru ani, au
fost modernizate drumurile co-
munale, a fost construitã o grã-
diniþã ºi a fost reabilitat ºi cen-
trul social. Mai mult, au fost
deschise cabinete medicale pe
specializãri diferite, precum
cardiologie, oftalmologie, inter-
ne sau ORL. Mai multe obiec-

Aþi auzit multe lucruri de-
spre mine în aceastã campa-
nie ºi foarte puþine dintre ele
sunt adevãrate. De aceea, am
decis sã mã adresez direct
dumneavoas t rã  pen t ru  cã
aveþi dreptul sã ºtiþi adevãrul.
Aparent ne despart multe lu-
cruri, dar, în realitate, mai
multe ne apropie.

Tot ceea ce afirm mai jos
este bazat pe informaþii pu-
blice pe care le puteþi gãsi pe
internet.

Când USR a lansat campa-
nia ”Fãrã penali în funcþii
publice” am fost printre cei
care m-am alãturat acestei
iniþiative. Am fãcut asta în
public, într-o conferinþã de
presã, iar ulterior am susþi-
nut iniþiativa în Parlament.

(https:/ /www.gds.ro/Ac-
tualitate/2018-08-03/deputa-
tul-pnl-de-dolj-nicolae-giu-
gea-a-semnat-pentru-campa-
nia-fara-penali-in-functii-pu-
blice/)

Pe 10 august am fost în
stradã, alãturi de cei care au
protestat împotriva derivei
autoritare a PSD-ului.

(h t tps : / /www.facebook-
. c o m / p h o t o ?
f b i d = 2 9 4 2 8 5 1 9 1 3 2 2 4 6 0
&set=pb.100022229441057.-
2207520000..)

M-am pronunþat de la înce-
put împotriva traseiºtilor ºi
pentru o politicã bazatã pe

Catane merge mai departe cu Marius DinulescuCatane merge mai departe cu Marius DinulescuCatane merge mai departe cu Marius DinulescuCatane merge mai departe cu Marius DinulescuCatane merge mai departe cu Marius Dinulescu
tive culturale din comunã au
fost reabilitate, iar acum toatã
comuna beneficiazã de iluminat
public. În plus, Marius Dinu-
lescu a reuºit sã introducã ºi
monitorizarea video în toatã lo-
calitatea, pentru creºterea sigu-
ranþei cetãþenilor ºi prevenirea
infracþionalitãþii.

Comuna Catane, asfaltatã 100%
„Eu zic cã, în ultimii ani, rea-

lizãrile au fost pe mãsura aºtep-
tãrilor. Am realizat, împreunã cu
oamenii, o listã de prioritãþi, ºi
tot ceea ce ne-am propus am
reuºit sã facem. Aº vrea sã spun
cã o prioritate a fost liniºtea ºi
siguranþa cãtãnenilor ºi cã am
reuºit sã instalãm în toatã co-
muna un sistem de supraveghe-
re cu 90 de camere video. Mã

bucur cã am mai reuºit, într-un
prim mandat, ceea ce este des-
tul de greu, ca acolo unde nu
era un metru liniar de asfalt sã
ajungem la nivelul la care 100%
din strãzile comunei sunt asfal-
tate”, a explicat candidatul PSD
pentru Primãria Catane, Marius
Dinulescu.

Pentru urmãtorul mandat,
candidatul PSD la Primãria Ca-
tane a pus pe hârtie lucrãri de
infrastructurã privind canaliza-
rea, precum ºi modernizarea ºi
extinderea reþelei de apã. Toto-
datã, drumurile agricole vor fi
modernizate, iar locuitorii din
Catane urmeazã sã aibã ºi un
centru cultural multifuncþional.
În plus, copiii din comunã vor
avea o ºcoalã gimnazialã reabi-
litatã, precum ºi o salã ºi un te-
ren de sport noi.

O investiþie deloc de neglijat
urmeazã sã fie ºi reabilitarea târ-
gului sãptãmânal, ex-
trem de important pen-
tru producãtorii din
zonã, care au nevoie de
un spaþiu la standarde
europene în care sã-ºi
vândã mãrfurile. Pentru
Marius Dinulescu, este
important ºi ca locuito-
rii din Catane sã aibã
suficiente locuri de pe-
trecere a timpului liber
ºi spaþii verzi unde sã se
poatã recrea în liniºte.
De aceea, în urmãtorii

ani, comuna va avea un parc
nou, douã noi zone de agrement
ºi un centru civic modern.

„Mã bucur cã oamenii au avut
încredere ºi voi fi aproape de ei,
sã îi sprijin în toate demersurile.
Am avut un ajutor enorm de la

PSD ºi de la Consiliul Judeþean
Dolj ºi, în special, de la cetãþeni.
O sã aibã o comunã dezvoltatã,
asta pentru cã lucrez cu niºte oa-
meni deosebiþi, de la CJ Dolj ºi de
la PSD Dolj, care m-au sprijinit.
Nu îi voi dezamagi nici în urmã-

torii patru ani, aºa cum
nu am fãcut nici pânã
acum”, a conchis Ma-
rius Dinulescu.

Comandat de PAR-
TIDUL SOCIAL DE-
MOCRAT – Organiza-
tia Judeteana DOLJ,
Executat de ED
PRESS COM S.R.L.,
portal/ziar – Cuvantul
Libertatii, tiraj 1000
exemplare/zi, CUI
Mandatar financiar co-
ordonator 21200019.

Scrisoare deschisã adresatã membrilor ºi simpatizanþilor USR
principii. Am scris din
2018, când unii nici nu
ºtiau la ce partid vor fi
în anul alegerilor, despre
cum trebuie ales un can-
didat al opoziþiei unite.

 (h t tps : / /www.con-
tr ibutors .ro/valoarea-
practica-a-principiilor-
in-politica-sau-cum-ale-
g e m - c a n d i d a % -
C8%9Bii-unei-opozi%-
C8%9Bii-unite/)

Aleger i le  de  anul
acesta sunt foarte im-
portante pentru viitorul
Craiovei, pentru cã ora-
ºul nostru se aflã într-un
moment de rãscruce. De
votul  nost ru  depinde
dacã vom intra în rândul
oraºelor care s-au dezvoltat
beneficiind de o administraþie
eficientã, sau va rãmâne cap-
tivul unei administraþii corupte
ºi ineficiente.

ªtiu cã unii dintre dumnea-
voastrã nu cred asta ºi îºi
spun cã este suficient dacã
USR va scoate doar câþiva
consilieri care vor face opo-
ziþie în urmãtorii 4 ani. Nu
este deloc aºa. Dacã nu scoa-
tem PSD-ul din administraþia
localã, consilierii USR nu vor
avea nicio putere, iar proiec-
tele cu care aþi venit în faþa
electoratului vor rãmâne pe
hârtie. ªi cei care pierd vor
fi craiovenii.

ªtiu cã aveþi proiecte care
urmãresc modernizarea ora-
ºului ºi îmbunãtãþirea calitãþii
vieþii craiovenilor. Multe din-
tre acestea sunt comune cu
cele pe care le propun eu,
pentru cã, de fapt, urmãrim
aceleaºi principii – o adminis-
traþie transparentã, eliminarea
corupþiei, dezvoltarea oraºu-
lui ºi creºterea calitãþii vieþii
craiovenilor. Putem face asta
cu o  s ingurã  condi þ ie :  sã
avem pârghiile necesare. Dacã
vom rãmâne în opoziþie, atât
noi cât ºi dumneavoastrã, ni-
mic din ce ne propunem nu se
va putea face, iar oraºul nos-
tru va sãrãci în continuare.

Toate informaþiile aratã cã,
în momentul de faþã, bãtãlia
pentru funcþia de Primar al
Craiovei se dã între mine ºi
candidatul PSD. Ceilalþi can-
didaþi sunt la distanþã de noi.
Andrei Caramitru a scris acum
câteva zile:” Dacã dai votu-
ri le  pentru cei  mici ,  cu
ºanse zero, degeaba votezi.
Sau votezi cu primarul în
funcþie dacã eºti super mul-
þumit sau cu contra-candi-
datul cel mai puternic. Asta
e tot. Oricine poate înþele-
ge.” Andrei Caramitru se re-
ferea la situaþia din Bucureºti,
dar exemplul lui se aplicã
foarte bine ºi la Craiova.

Este nu doar în interesul
craiovenilor, dar ºi al USR ca
voturile voastre sã meargã cã-
tre mine ca Primar. Veþi avea
un cuvânt de spus în modul
cum va fi administrat oraºul.

Aºadar,  pu te þ i  vo ta  cu
mine la Primãrie ºi sã vã ex-
primaþi opþiunea dvs la Con-
siliul Local.

Haideþi sã facem noi alianþa
pe care craiovenii o aºteptau ºi
care, din motive pe care nu vreau
sã le dezvolt aici, nu a reuºit.

Nicolae Giugea
Comandat de PNL Dolj,

executat de S.C. ED PRESS
COM S.R.L., tiraj 1000 exem-
plare/zi, cod AEP 21200012.
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Dan Pãloiu este candidatul ALDE pentru foto-
liul de primar al municipiului Craiova. Este un po-
litician cu viziuni de dreapta, iar strategia de dez-
voltare a oraºului pe care a creionat-o se bazeazã
foarte mult pe dezvoltarea investiþionalã, pe o in-
fuzie puternicã de capital care sã creeze locuri de
muncã. El însuºi vine din mediul privat, cunoaºte
probleme cu care se confruntã întreprinzãtorii dol-
jeni ºi nu numai. ªi-a trecut în palmares diverse
activitãþi în domeniul telecomunicaþiilor, iar o bunã
perioadã de timp a investit în agriculturã, moti-
vând prin faptul cã judeþul nostru este unul pre-
ponderent agricol ºi destul de ofertant pentru in-
vestiþii propice în agriculturã.

Nu a stat deoparte, ºtie cã dacã vreu schimba-
re trebuie sã te implici, decizia politicã e foarte
importantã. Nu te poþi vãieta mereu, trebuie sã
treci la treabã. ªi Dan Pãloiu a trecut. A fost con-
silier judeþean douã mandate. A fost vocal în Con-
siliul Judeþean, a avut iniþiative, a avut luãri de
poziþii, a votat tot ceea ce era bun pentru oameni,
pentru judeþ.

S-a decis sã accepte provocarea lansatã de Alian-
þa Liberalilor ºi Democraþilor, aceea de a candida
pentru Primaria Craiova, pentru cã este convins cã
poate schimba în bine viaþa craiovenilor. Are o se-
rie de proiecte distincte, ce nu se gãsesc ºi în pro-
iectele celorlalþi candidaþi. Dan Pãloiu crede cã
dezvoltarea oraºului se poate face pornind din Zona
Metropolitanã, instituþie care existã din punct de
vedere scriptic, dar nu este funcþionalã. Dan Pãlo-

Conform legislaþiei,rechizitele
gratuite se acordã elevilor de la
clasa pregãtitoare pânã la clasa a
VIII-a, iar pentru a beneficia de
acestea trebuie ca venitul net
minim pe membru de familie,
realizat în luna iulie, sã fie de

Dan Pãloiu, candidatul ALDE, are soluþia:

Subvenþionarea proprietarilor de apartamente pentruSubvenþionarea proprietarilor de apartamente pentruSubvenþionarea proprietarilor de apartamente pentruSubvenþionarea proprietarilor de apartamente pentruSubvenþionarea proprietarilor de apartamente pentru
achiziþionarea centralelor termice individuale pe gazeachiziþionarea centralelor termice individuale pe gazeachiziþionarea centralelor termice individuale pe gazeachiziþionarea centralelor termice individuale pe gazeachiziþionarea centralelor termice individuale pe gaze

Elevii din familii defavorizate economic,
ajutaþi de Inspectoratul ªcolar Judeþean Dolj

iu a luat pulsul oamenilor, aceºtia se plâng cã ora-
ºul este foarte aglomerat iar extinderea se poate
face doar în Zona Metropolitana þinând cont de sis-
tematizarea teritorialã riguroasã  a acesteia. 

Craiova are nevoie de oxigen, trebuie sã scape
de aglomeraþie, dar în principal are nevoie de o
dezvoltare economicã. Zona Metropolitanã este re-
fugiul care oferã  Craiovei ºansa sã respire un aer
curat, o decongestionare a oraºului ºi o revigora-
re economicã.  Totodatã, se vor putea dezvolta
în parteneriat cu Craiova ºi localitãþile care fac
parte din Zona Metropolitanã. Avantajul principal-
 îl constituie faptul ca Uniunea Europeana alocã -
bani mult mai uºor structurilor asociative. 

Un alt proiect important al lui Dan Paloiu este
subvenþionarea proprietarilor de apartamente pen-
tru achiziþionarea centralelor termice individuale
pe gaze. Candidatul ALDE  spune cã Primaria -
Craiova are de astupat ,,gãuri” mari facute  de 
societatea de Termoficare, care din pãcate este
în faliment pentru a doua oarã. Oricum, Prima-
ria subvenþioneazã gigacaloria  an de an, iar in-
vestiþia în sistemul individual de încãlzire se face
o singurã data. S-ar reduce costurile cu încãlzi-
rea pentru populaþie iar primaria nu ar mai fi ne-
voitã sã scoata bani din vistierie pentru investi-
þii proaste.

Comandat de PARTIDUL Alianþa Liberalilor ºi
Democraþilor - ALDE FILIALA JUDETEANA
DOLJ, executat de S.C. ED PRESS COM S.R.L.,
tiraj 1000 exemplare/zi, cod AEP 21200063.

A început anul ºcolar, problemele continuã, atât
pentru copii, cât ºi pentru pãrinþi. Inspectoratul
ªcolar Judeþean Dolj s-a implicat în ajutorarea
elevilor proveniþi din familii cu situaþie economi-
cã precarã. Astfel, elevii vor primi, gratuit ma-
nuale ºi rechizite ºcolare, iar cei din clasa pregã-
titoare ºi din anul I al învãþãmântului primar vor
beneficia ºi de ghiozdane. În acelaºi timp, pãrinþii
acestora pot accesa ºi programul „Bani de liceu”.

maximum 50 % din salariul de
bazã minim brut pe þarã. Con-
form datelor centralizate, „ în
Dolj sunt 4.820 care se înadrea-
zã în aceastã categorie. Rechizi-
tele se acordã de la clasa pregã-
titoare pânã la clasa a VIII-a, iar

la clasele pregãtitoare ºi clasele
I, copiii beneficiazã ºi de ghioz-
dane , pachetele nefiindã încã
distribuite, urmând sã fie acor-
date dupã 1 octombrie”, dupã
cum a precizat prof. Nicoleta
Liþoiu, purtãtor de cuvânt al ISJ
Dolj. Toate acestea sunt asigu-
rate de Ministerul Educaþiei.

„Bani de liceu” merge mai
departe

 În anul ºcolar 2020 – 2021,

Ministerul Educaþiei ºi Cerce-
tãrii va continua  Programul
naþional de protecþie socialã
„Bani de liceu”, conform me-
todologiei, dupã un program
bine stabilit. Proiectul vine în
sprijinul elevilor din clasele IX
– XII, iar fiecare beneficiar va
primi lunar, pe toata durata
cursurilor, în situaþia respec-
tãrii tuturor condiþiilor legale
prevãzute, suma de 250 lei/lu-
nar. Venitul pe fiecare membru

de familie trebuie sã fie de
maximum 500 lei. Pânã pe 25
septembrie 2020 trebuie depu-
se cererile, prima listã fiind
afiºatã  pe 17 septembrie, iar
contestaþiile se vor depune în
perioada 18-22 octombrie.
Contestaþiile se vor soluþiona
în perioada 22-25 octombrie.
În anul ºcolar anterior, au be-
neficiat de acest program so-
cial 1.622 de elevi din Dolj.

CRISTI PÃTRU
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ªtefan Valentin Braºoveanu
are numai 43 de ani, dar lucrea-
zã de 18 ani în Primãria Pleniþa.
În tot acest timp a a reuºit sã afle
nevoile oamenilor ºi sã se impli-
ce în rezolvarea lor. „În anul
2002 m-am angajat la Direcþia de
Asistenþã Socialã din cadrul Pri-
mãriei, iar din 2008 am preluat
funcþia de viceprimar. Oamenii
mã cunosc, ºtiu cã sunt corect
ºi serios, astfel cã am hotãrât sã
vin cu propriul plan de schimba-
re a comunei. Am alãturi o echi-
pã foarte tânãrã, cu oameni im-
plicaþi, specialiºti în domeniile lor
de activitate, alãturi de care
vreau sã dezvoltãm comunitatea”,
explicã tânãrul candidat.

Una dintre cele mai arzãtoare
probleme ale localitãþii o repre-
zintã lipsa drumurilor amenaja-
te. Pline de cratere, mare parte
din strãzile Pleniþei sunt o ade-
vãratã provocare pentru ºoferi.
„Prima mare realizare pe care
vreau sã o îndeplinesc în calitate
de primar este sã avem toate dru-
murile modernizate. În acest

Florin Ionaºcu –candidatul
PRO ROMÂNIA pentru funcþia
de primar la Brabova

A muncit ºi mai ales a învãþat
de-a lungul vieþii ce înseamnã sã
fii activ în comunitate. Acum a
decis sã se implice pentru a
schimba în bine comuna pe care
o iubeºte din tot sufletul.

Florin Ionaºcu: „Este o mare
onoare sã candidez în comuna
în care m-am nãscut, trãiesc ºi
în care vreau ca toatã lumea sã
se bucure de condiþii de trai ca
în Occident. Cred cã împreunã,
cu proiecte serioase ºi multã
muncã, putem face din Brabova
acea comunã europeanã pe care
o aºteptãm de peste 13 ani. Nu

Pleniþa are nevoie de schimbare!Pleniþa are nevoie de schimbare!Pleniþa are nevoie de schimbare!Pleniþa are nevoie de schimbare!Pleniþa are nevoie de schimbare!
ªtefan Valentin Braºoveanu este omul care va reporni

motoarele modernizãrii în comunã ºi va reda cetãþenilor
încrederea în administraþia localã. Aºezare veche de sute ani,
cândva oraº înfloritor ºi târg recunoscut, Pleniþa are nevoie
acum de o dezvoltare coerentã ºi susþinutã care sã aducã
localitatea în anul 2020. Comuna nu are decât câteva strãzi
asfaltate, astfel cã ar fi mult de muncã. Numai o administraþie
capabilã ar putea sã readucã Pleniþei prosperitatea de altãdatã,
iar în aceastã grea misiune a pornit un tânãr din comunã.

moment, mai puþin de 40 la sutã
din strãzi sunt amenajate. Este
nevoie de o lucrare amplã în sa-
tele Pleniþa ºi Castrele Traiane, o
lucrare ce va fi gata în primii mei
ani de mandat”, dã asigurãri ªte-
fan Valentin Braºoveanu.

Pe lângã infrastructura de dru-
muri ºi utilitãþi, la Pleniþa este ne-
voie ºi de o investiþie majorã în
zona centralã, acolo unde un târg

sãptãmânal ºi o piaþã îºi desfã-
ºoarã activitatea. Peste 300 de
comercianþi vin aici sãptãmânal
pentru a deservi o populaþie de
câteva mii de persoane, cumpã-
rãtori din localitate, dar ºi din
comunele limitrofe. „Aceastã
zonã este intens circulatã ºi este
nevoie de o investiþie care sã ara-
te respect atât pentru comer-
ciant, cât ºi pentru cumpãrãtori.
Aici vin vânzãtori atât din Dolj,
cât ºi din Olt sau Mehedinþi. În
ziua de vineri are loc târgul, iar
sâmbãta este deschisã piaþa. În
aceste douã zile, zona se aglo-
mereazã pentru cã nu sunt locuri
de parcare. Astfel, piaþa ºi târgul
trebuie sã fie amenajate la stan-
darde moderne, cu spaþii desti-
nate specificului fiecãrui comer-

ciant în parte, cu vitrine frigori-
fice ºi grupuri sanitare. Totoda-
tã, trebuie amenajate platforme
destinate parcãrii, trasate ºi sem-
nalizate”, explicã actualul vice-
primar.

Pentru finalizarea tuturor inves-
tiþiilor propuse, ªtefan Valentin
Braºoveanu are susþinerea auto-
ritãþilor judeþene. „În zona Pleniþa
a început proiectul de moderni-
zare a drumului DJ 561 A ºi avem
în vedere reabilitarea tuturor cãi-
lor de acces cãtre localitate.
Aceastã comunã este extrem de
importantã pentru întreg judeþul,
astfel cã vom cãuta toate resur-
sele necesare pentru ca planurile
candidatului nostru la funcþia de
primar sã fie îndeplinite cu suc-
ces”, declarã Cosmin Vasile, can-
didatul Partidului Social Democrat

la funcþia de preºedinte al Consi-
liului Judeþean Dolj.

Tânãr, determinat, susþinut de
o echipã de oameni noi în politicã,
cu viziune de dezvoltare, ªtefan
Valentin Braºoveanu promite cã
le va rãmâne alãturi tuturor celor
care i-au acordat ºi pânã acum
încredere. Pe data de 27 septem-
brie, acesta are nevoie de votul
celor care îndrãznesc sã cearã
schimbarea. Valentin candideazã
din partea Partidului Social Demo-
crat pentru funcþia de primar.

Comandat de PARTIDUL
SOCIAL DEMOCRAT – Orga-
nizatia Judeteana DOLJ, Execu-
tat de ED PRESS COM S.R.L.,
portal/ziar – Cuvantul Libertatii,
tiraj 1000 exemplare/zi, CUI
Mandatar financiar coordonator
21200019.

Candidaþii PRO ROMÂNIA, Florin Ionaºcu ºi Mihai Ilie,Candidaþii PRO ROMÂNIA, Florin Ionaºcu ºi Mihai Ilie,Candidaþii PRO ROMÂNIA, Florin Ionaºcu ºi Mihai Ilie,Candidaþii PRO ROMÂNIA, Florin Ionaºcu ºi Mihai Ilie,Candidaþii PRO ROMÂNIA, Florin Ionaºcu ºi Mihai Ilie,
pentru funcþia de primar la Brabova ºi respectiv Galiciuicapentru funcþia de primar la Brabova ºi respectiv Galiciuicapentru funcþia de primar la Brabova ºi respectiv Galiciuicapentru funcþia de primar la Brabova ºi respectiv Galiciuicapentru funcþia de primar la Brabova ºi respectiv Galiciuica

mai vreau ca satele noastre fru-
moase sã deþinã recorduri ruºi-
noase: am pierdut în ultimii 20
de ani mai bine de o treime din
populaþie ºi aproape fiecare fa-
milie are cel puþin un membru
care a luat drumul pribegiei, îm-
pins de sãrãcie ºi de lipsa oricã-
rei posibilitãþi de a-ºi face un rost
în viaþã.

Vrem ca fiii, fiicele, nepoþii sau
prietenii noºtri sã rãmânã în Bra-
bova, sã rãmânã ACASÃ!”

Pentru ca acest lucru sã devi-
nã posibil, Florin Ionaºcu are în
plan:

 Finalizarea proiectelor ce in-
clud apa curentã, gazele ºi cana-
lizarea comunalã.

 Asfaltare drum comunal
Brabova - Sat Mosna.

 Asfaltare drum comunal
Brabova - Sat Urdiniþa.

 Dalarea ºi cimentarea ºanþu-
rilor / rigolelor tuturor satelor
componente ale comunei.

 Digitalizarea într-un procent
de 100% a Primãriei.

 Construirea unei microcen-
trale eolianã ºi un grup de panouri
fotovoltaice pentru producerea
energiei atât a iluminatului public
necesar, cât ºi a tuturor institu-
þiilor comunei.

 Realizarea unui  program de
educaþie financiarã pentru copiii
comunei, prin intermediul unui
ONG.

Daca ºi tu doreºti ca toate
aceste proiecte sã devinã realita-
te, pe 27 septembrie, votezã Flo-
rin Ionaºcu la Brabova! Voteazã
Pro Romania!

Mihai Ilie-candidatul PRO
ROMÂNIA pentru funcþia de
primar la Galiciuica

Are 55 de ani,  iar în prezent
este administratorul mai multor
firme prestatoare de servicii.
Funcþia de manager l-a ajutat sã
se dezvolte pe plan profesional,
îmbunãtãþindu-ºi abilitãþile de
comunicare ºi gestionare a resur-
sei umane.

Are în subordine mai multe
echipe, alãturi de care lucreazã

la mai multe proiecte, duse la
bun sfârºit cu brio. Toatã aceas-
tã activitate l-a fãcut sã îºi dea
seama cã fãrã voinþã ºi implica-
re lucrurile nu se miºcã.

Mihai Ilie: „Îmi doresc ca în
comuna noastrã lucrurile sã se
miºte în direcþia bunã, astfel cã
mã voi pune în serviciul cetãþe-
nilor. Vreau sã vãd nu numai do-
rinþa de a face lucruri, ci ºi per-
severenþa de a le implementa,
pentru cã ºi copiii noºtri meritã
un mediu în care sã primeascã o
educaþie modernã, sã aibã o via-
þã socialã activã ºi diversã, sã îºi
poatã construi o carierã ºi sã îºi
întemeieze o familie.

Îmi doresc sã-mi fiþi alãturi, sã
construim împreunã o echipã
care sã ofere condiþii de trai mai
bune pentru toþi locuitorii comu-
nei. Vã invit sã începeþi chiar
acum, deoarece comuna noastrã
trebuie transformatã într-o comu-
nã cu adevãrat europeanã. Vã
mulþumesc ºi vã aºtept la vot!”

Pe 27 septembrie, votaþi PRO
România, votaþi Mihai Ilie pen-
tru o administraþie competentã ºi
performantã la Galiciuica!

Comandat de PARTIDUL PRO
ROMÂNIA – ORGANIZATIA JU-
DETEANA DOLJ, executat de S.C.
ED PRESS COM S.R.L., tiraj 1000
exemplare/zi, CMF 21200010.
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Anunþul tãu!
FLOAREA NELU CLAUDIU si FLOAREA NADIA

MARILENA administratori ai S.C. FLORMANG COM
S.R.L. pentru CENTRUL MEDICAL SF. ANTONIE S.R.L.
reprezentat de BOROATA PETRE GABRIEL titular al pro-
iectului ,,SCHIMBARE DE DESTINATIE IMOBIL EXIS-
TENT S+P+1+M, DIN PENSIUNE IN CENTRU MEDICAL
CU ACTIVITATI SPITALICESTI, RECOMPARTIMENTARI
INTERIOARE NESTRUCTURALE; AMPLASARE LIFT;
AMPLASARE FIRMA SI REALIZARE TERASA ACOPE-
RITA PARTER,, anunta publicul interesat asupra luarii
deciziei etapei de incadrare de catre APM Dolj – in ca-
drul procedurii de evaluare a impactului asupra mediu-
lui – pentru proiectul ,,SCHIMBARE DE DESTINATIE
IMOBIL EXISTENT S+P+1+M, DIN PENSIUNE IN CEN-
TRU MEDICAL CU ACTIVITATI SPITALICESTI, RECOM-
PARTIMENTARI INTERIOARE NESTRUCTURALE; AM-
PLASARE LIFT; AMPLASARE FIRMA SI REALIZARE
TERASA ACOPERITA PARTER,, propus a fi amplasat
in Mun. Craiova, str. G-ral Gheorghe Magheru, nr. 24A,
jud. Dolj. Proiectul deciziei de incadrare si motivele care
o fundamenteaza pot fi consultate la sediul APM Dolj
din Craiova, str. Petru Rares, nr. 1, in zilele de luni pana
joi intre orele 08:00-16:00 si vineri intre orele 08:00-14:00
precum si la urmatoarea adresa de internet http://ap-
mdj.anpm.ro. Publicul interesat poate inainta comen-
tarii/observatii la proiectul deciziei de incadrare in ter-
men de 10 zile de la data publicarii anuntului pe pagina
de internet a APM Dolj.

PRIMARIA ALMAJ anunta publicul interesat
asupra elaborarii primei versiuni a PUG  REACTUALI-
ZARE PUG ALMAJ DOLJ, in localitatea ALMAJ DOLJ
si declansarea etapei de incadrare pentru obtinerea
avizului de mediu. Consultarea primei versiuni a pla-
nului se poate realiza la sediul APM Dolj, str. Petru
Rare], nr. 1, Craiova, jud. Dolj, site-ul APM Dolj. http:/
/apmdj.anpm.ro, la sediul titularului, Comuna ALMAJ
DOLJ. Comentariile si sugestiile se vor transmite in
scris la sediul APM Dolj, in termen de 15 zile calenda-
ristice, de la data publicarii celui de-al doilea anunt.

S.C.C. Melineºti cu sediul în Melineºti, str. Prin-
cipalã, nr. 267, vinde (inchiriazã) spaþii libere situate în
Magazinul P+2 Negoieºti. Vinde Magazin Baicanu. Li-
citaþia are loc pe data de 2 octombrie 2020, orele 10:00,
la sediul unitãþii. În caz de neadjudecare, licitaþia rã-
mâne deschisã în fiecare zi de vineri pânã la adjude-
care. Relaþii la telefon 0761638137.

SC Adidana SRL., cu sediul în Piteºti, str. Ar-
mand Cãlinescu, nr. 2, et. 1, jud. Argeº ºi punct de
lucru în com. Iºalniþa, str. Mihai Eminescu, nr. 105,
jud. Dolj, CUI: RO4319593, J03/1889/1993, Tel:
0248.221.111, E-mail: logistica@adidana.ro, reprezen-
tatã legal prin Ionescu Adrian Constantin, în calitate
de administrator, ce deþine Autorizaþia de Mediu nr.
121 din 05.11.2015, prin cererea depusã la APM Dolj,
solicitã Autorizaþie de Mediu (Reautorizare) pentru ac-
tivitatea: -Comert cu ridicata al produselor chimice,
cod CAEN 4675(5155 Rev I); -Depozitãri, cod CAEN
5210(6321 RevI), ce se desfãºoarã în com. Iºalniþa, str.
Mihai Eminescu, nr. 105, jud. Dolj. Informaþii referi-
toare la prezenta activitate, precum ºi eventualele su-
gestii ºi contestaþii se pot obþine, respectiv depune, în
scris, sub semnãturã ºi cu date de identificare la se-
diul APM Dolj, Strada Petru Rareº, 1, Craiova, 200349,
telefon: 0251.530.010, în termen de 15 zile lucrãtoare
de la publicarea anunþului.

Comuna Amarastii de Sus reprezentata prin Ro-
siu Valentin in calitate de primar anunta elaborarea pri-
mei versiuni a planului ,,Extindere si modernizare retea
de alimentare cu apa in comuna Amarastii de Sus, jud
Dolj,, si declansarea etapei de incadrare pentru obtine-
rea avizului de mediu. Consultarea primei versiuni a
planului se poate realiza la sediul Agentiei Regionale
pentru Protectia Mediului Dolj, str Petru Rares, nr. 1,
Mun. Craiova si la sediul Primariei Amarastii de Sus,
str. Principala, nr. 93. Comentariile si sugestiile se vor
transmite in scris la sediu APM Dolj in termen de 18 zile
calendaristice de la data prezentului anunt.

ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Vineri, 18 septembrie 2020

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE
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. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

R.A.A.D.P.F.L. Craiova cu sediul in Craiova, str. Brestei nr. 129 A,
prin Centrul Multifunctional Craiova CUI: RO 7403230 telefon:
0786855769, fax: 0351408301, scoate la licitatie publica deschisa in
vederea inchirierii urmatoarele:

· spatii de birouri cu suprafete cuprinse intre 41,00 – 105,00 mp,
spatii de alimentatie publica si spatii expunere permanenta et 1-  in in-
cinta Centrului Multifunctional Craiova;

· spatii de birouri in incinta Business Center Sud.
· spatii de birouri in incinta Centrul de Dezvoltare Tehnologicã

ºi Excelentã în Afaceri
Documentatia necesara se procura de la Centrul Multifunctional

Craiova, Biroul Marketing, Vanzari, Organizare Targuri si Expozitii str.
Targului, nr.26, etaj 2, camera E 211, iar costul acesteia este de 50 de
lei.  Ofertele se pot depune la aceeasi adresa de Luni pana Vineri de la
08:00-16:00. Ofertele vor putea fi depuse la 10 zile calendaristice dupa
publicarea anuntului.  Licitatia va avea loc la aceeasi adresa in fiecare zi
de luni, miercuri si vineri, h 12:00. Relatii suplimentare:
www.centrulmultifunctionalcraiova.ro si 0786855769.

Stîngã Bianca-Maria, titular al proiectului ,,Construire 8
locuinþe de vacanþã,, anunþã publicul interesat asupra luãrii
deciziei etapei de încadrare de cãtre Agenþia pentru Protec-
þia Mediului Dolj, în cadrul procedurii de evaluare a impac-
tului asupra mediului, pentru proiectul ,,Construire 8 locuinþe
de vacanþã,, propus a fi amplasat în jud Dolj, Mun. Craiova,
str. Cosuna, nr. 112.

Proiectul deciziei de încadrare ºi motivele care o fun-
damenteazã pot fi consultate la sediul Agenþiei pentru Pro-
tecþia Mediului Dolj, din Craiova, str. Petru Rareº, nr. 1,
jud. Dolj, în zilele de luni-joi, între orele 8:00-16:30 ºi vineri
între orele 8:00-14:00 precum ºi la urmãtoarea adresã de
internet http://apmdj.anpm.ro.

Publicul interesat poate înainta comentarii/observaþii
la proiectul deciziei de încadrare în termen de 10 zile de la
data publicãrii anunþului pe pagina de internet a Agenþiei
pentru Protecþia Mediului Dolj.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

Proprietar, vând apartament 2
camere, condiþii excelente,
mobilat, bucãtãrie, baie. Bule-
vardul 1 mai, zona Insula lângã
Sara. Telefon: 0744/395.382
între orele 9:00-15:00.
Vand apartament cu 2 came-
re decomandate. Telefon:
0766/348.398.

CASE
Vând casã veche, Craioviþa.
Telefon: 0729/960.795.
Proprietar, vând casã nouã,
BORDEI. Telefon: 0752/
641.487.

CUMPÃRÃRI
Cumpãr apartament 3 came-
re, centru. Telefon 0729/
960.795.
Cumpar garsoniera, bloc nou,
zona semicentrala, etaj 1 sau
2, Craiova. Pana atunci, inchi-
riez garsoniera goala pentru
depozitare carti si haine. Te-
lefon: 0723/013.004.

TERENURI
Vând teren intravilan SC Avioa-
ne Sa Craiova, suprafaþã 1,25
Ha. Telefon: 0769/456.241.
Vând teren intravilan – Cârcea
la stradã – 4.000 mp – 10 euro
negociabil. Telefon: 0766/
503.967.
Vând 2 terenuri langa FABRI-
CA DE TERMOPANE ,,Q
FORT” – GARA PIELESTI pt.
investitii 5000 m. Pret negocia-
bil. Telefon: 0752/641.487.
Vând, inchiriez, schimb teren,
Calea Bucuresti, km 10, 1000
m-2000 m, deschidere 35 m,
dupa Peugeot. Telefon: 0773/
996.446.

OFERTE SERVICIU
SC Netrom Software SRL an-
gajeazã Programatori cu ex-
perienþã în AI ºi ML. CV-urile
se depun pe adresa de email:
jobs@netrom.ro.
SC AlpAccess SRL angajea-
zã schelari cu experienþã (Cra-
iova). Aºeptãm CV-ul dumnea-
voastrã la adresa de e-mail re-
crutari@alpaccess.com. Re-
laþii la telefon: 0731/317.992,
0371/190.439.

PRESTÃRI SERVICII
Echipã cu experienþã, mon-
tãm þiglã metalicã tip Lindab,
jgheaburi, burlane + dulghe-
rie, placãri polistiren, vopsim
tablã, acoperiºuri ºi mici repa-
raþii. Telefon: 0754/686.698
sau  0731/342.215.
S.C. BONUS S.R.L. angajez
ºofer distribuitor. Telefon:
0740/074/244.

PIERDERI
II LAZAR IONELA – RALUCA
declar pierdut CUI 39559971.
Se declara nul.
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Educaþia, domeniul social, in-
frastructura, canalizarea au fost
principalele domenii în care s-a
investit în ultimii patru ani. Ali-
mentarea cu apã în satul Zãval a
fost un proiect extrem de aºtep-
tat, proiect care în prezent se aflã
în derulare. De asemenea, a fost
semnatã autorizaþia de construc-
þie pentru lucrãrile de canalizare
în toate satele comunei Gighera.
Autorizaþia a fost emisã ºi a în-
ceput deja organizarea de ºanti-
er pentru demararea lucrãrilor.

Florea Neacºu, primar în man-
datul 2016-2020, a înþeles cã in-
vestiþia în unitãþile de învãþãmânt
este esenþialã, cã elevii trebuie sã
înveþe în condiþii decente.

Continuãm împreunã dezvoltarea comunei Gighera!Continuãm împreunã dezvoltarea comunei Gighera!Continuãm împreunã dezvoltarea comunei Gighera!Continuãm împreunã dezvoltarea comunei Gighera!Continuãm împreunã dezvoltarea comunei Gighera!
Cu siguranþã, Florea Neacºu la primãrie!Cu siguranþã, Florea Neacºu la primãrie!Cu siguranþã, Florea Neacºu la primãrie!Cu siguranþã, Florea Neacºu la primãrie!Cu siguranþã, Florea Neacºu la primãrie!

Cu un potenþial natural deosebit, comuna Gighera–
aºezatã între douã lunci – Lunca Dunãrii ºi Lunca Jiului,
zonã cu preponderenþã agricolã ºi piscicolã, continuã sã se
dezvolte. Investiþii însemnate au fost fãcute în ultimii ani, iar
candidatul PSD Dolj la funcþia de primar, Florea Neacºu,
continuã dezvoltarea zonei.

”Dintre cele mai importante
realizãri în mandatul ce tocmai
se încheie vreau sã menþionez
faptul cã terenul de sport, pro-
iect realizat din Fonduri Europe-
ne, a fost modernizat. S-au in-
vestit aproximativ 43.000 de
euro. S-a investit, de asemenea,
în modernizarea grãdiniþelor Gi-
ghera, Nedeia ºi Zãval, proiect
realizat din fonduri de la bugetul
local aflat în curs de finalizare.
Grãdiniþa din satul Nedeia este
gata, urmeazã construcþia celei
de a doua grãdiniþe care, în câ-
teva luni se va finaliza”, a spus
Florea Neacºu.

ªi târgul comunal a fost rea-
bilitat, printr-un proiect realizat

din Fonduri Europene, a cãrui
valoare s-a ridicat la suma de
95.341 euro. Tot din fonduri eu-
ropene au fost modernizate ºi
drumurile agricole din comunã,
dar ºi extindereaalimentãrii cu apã
a satului Zãval.

Comuna Gighera are iluminat
public modern ºi supraveghere
video. Pentru aceste proiecte,
administraþia localã a alocat bani
de la bugetul local. Peste 280.000
de lei, bani tot din bugetul local,
au fost investiþi în asfaltarea dru-
murilor în comuna Gighera,
amenajarea curþilor instituþiilor,
dar ºi amenajarea unui loc de joa-
cã pentru copii.

ªi oferta electoralã pentru ur-
mãtorii patru ani a candidatului
PSD Dolj este menitã sã ofere
locuitorilor din Gighera un nivel
de trai ridicat. Pentru aceasta,
Florea Neacºu ºi-a propus sã in-
vesteascã într-o nouã coloanã de
alimentare cu apã pentru asigu-
rarea debitului necesar în sat
Nedeia, asfaltarea în cele trei sate
pentru care existã deja douã pro-
iecte, continuarea lucrãrilor de
alimentare cu apã în sat Zãval;
continuarea lucrãrilor de canali-
zare în Nedeia, Gighera, Zãval.

Grãdiniþa din satul Zãval va fi
finalizatã, tot aici copiii vor avea
un loc de joacã  dotat corespun-
zãtor. ªi elevii de la ªcoala din
Gighera vor putea face sport pe
un teren sintetic cu nocturnã, dar
ºi într-o salã de sport pe care
admnistraþiaPSD ºi-a propus sã
o construiascã. ªi la Grãdiniþa din
satul Nedeia, va fi amenajat un
loc de joacã.

”Cu fonduri europene, Cãmi-
nul Cultural din satul Nedeia va
fi reabilitat. Cu fonduri POCU
mi-am propus sã demarãm un
proiect extrem de util pentru ce-
tãþenii comunei, montarea de
panouri solare, reabilitarea unui
numãr de locuinþe în urma se-
lecþiei familiilor cu condiþii pre-
care de locuire pentru îmbunã-
tãþirea gradului de confort ºi a
calitãþii vieþii. La fel de important
este ºi proiectul prin care spriji-
nim dezvoltarea afacerilor loca-
le”, a completat candidatul PSD
la funcþia de primar.

Florea Neacºu ºi-a propus sã
vinã în ajutorul locuitorilor ºi prin
sprijinirea proiectului Micul Fer-
mier, dar ºi înfiinþarea a trei plat-
forme ecologice pentru colecta-
rea deºeurilor în localitãþile co-
munei.

”Gighera este o comunã îm-
bãtrânitã. Din acest motiv, îmi
doresc foarte mult sã înfiinþãm
în comunã un centru social pen-
tru bãtrâni, locaþia a fost deja
identificatã, este vorba de fosta
grãdiniþã. Vreau ca acest centru
sã ofere toate condiþiile asigurã-
rii unei bãtrâneþi liniºtite, supra-
veghere medicalã ºi socialã. Sã
fie ca un refugiu în care sã gã-
seascã tot ceea ce au nevoie, iar
copiii dumnealor sã îi ºtie în si-
guranþã. Vreau sã îi asigur pe lo-
cuitorii comunei cã vor gãsi la

primar tot sprijinul de care au
nevoie. Am spus de la început
cã voi fi garantul securitãþii lor
ºi consider cã am respectat
aceastã promisiune. Le promit
cã se va menþine liniºtea ºi ordi-
nea în comunã. ªi încã o promi-
siune este aceea cã drumurile din
comuna Gighera vor fi moderni-

zate”, a mai spus Florea Neacºu.
Comandat de PARTIDUL

SOCIAL DEMOCRAT – Orga-
nizatia Judeteana DOLJ, Execu-
tat de ED PRESS COM S.R.L.,
portal/ziar – Cuvantul Libertatii,
tiraj 1000 exemplare/zi, CUI
Mandatar financiar coordonator
21200019.
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Andrei Ivan a închis tabela în
meciul câºtigat cu 4-1 de Uni-
versitatea Craiova, la Ovidiu, cu
Viitorul, iar golul acesta a fost
primul al sãu dupã dubla cu Di-
namo, din 4 noiembrie anul tre-
cut. Aºadar, peste 10 luni de la
ultima reuºitã pentru fostul in-
ternaþional de tineret, cel care s-
a aflat ºi pe lista „de rezervã” a
lui Mirel Rãdoi, la ultima acþiu-
ne a naþionalei. Dubla din acel
joc cu Dinamo ºi acest gol cu
Viitorul sunt cele 3 reuºite ale
lui „Ivan Basten” în cele 28  de
meciuri pe care le-a bifat de la
întoarcerea la Craiova. Dupã ce
Ivan reuºea acea dublã cu Di-
namo, la Severin, Victor Piþur-
cã era încrezãtor cã va scoate
golgheter din Ivan, pe postul de
vârf împins, pe care era folosit
în lipsa lui Koljic, bosniacul fi-
ind accidentat atunci. „E un ju-
cãtor care poate deveni foarte
important pentru echipa naþio-
nalã. Va juca din ce în ce mai
bine, va creºte în valoare. I-am
spus cã joacã vârf ºi când va
învãþa miºcarea de vârf ºi îl voi
ajuta eu, fiindcã aceasta a fost
meseria mea, va fi cel mai bun
vârf din România” spunea Piþur-
cã. Numai cã nici Piþi nu a mai

Atacantul a marcat în numai 2 partide în ultimul an,
de când a revenit în Bãnie

rãmas prea mult timp la Craio-
va ca sã-l înveþe pe Andrei
„miºcarea de vârf” ºi nici Ivan
nu avea sã mai dea vreun gol de
atunci, deºi a fost o prezenþã
constantã în primul 11 al Uni-
versitãþii, indiferent de antreno-
rii care s-au perindat.

De când s-a întors în Bãnie,
Ivan a fost folosit cu preponde-
renþã în dreapta, în stânga fiind
„blocat” de Mihãilã, iar atacant
central este Elvir Koljic. Ca ata-
cant stânga, postul sãu de bazã,
Ivan a evoluat în meciul de la
Tbilisi, iar jocul sãu a fost pre-
cum rezultatul obþinut de alb-al-
baºtri. Ca ºi în meciul cu Dina-
mo de anul trecut, Andrei Ivan
a dat gol din poziþia de „nouar”,
pe care a fost dupã înlocuirea
lui Koljic.

Universitatea Craiova este una
dintre echipele care a apelat la
repatrierea foºtilor sãiu jucãtori,
chiar dacã aceste reveniri nu au
fost deloc benefice, randamen-
tul celor întorºi fiind mult sub
aºteptãri. Astfel, finanþatorul Mi-
hai Rotaru i-a readus în curte pe
Andrei Ivan, Stephane Acka,
Bogdan Vãtãjelu, Vladimir Scre-
ciu ºi Gustavo Vagenin, între timp
ultimul fiind vândut a doua oarã,

tot în Asia. Fãrã excepþie, aceºti
jucãtori nu au dat satisfacþie la al
doilea „descãlecat” în Bãnie, dar
cea mai mare dezamãgire este,
neîndoielnic, Andrei Ivan. Aces-
ta a costat clubul 1,5 milioane de
euro, în sensul cã oltenii nu au
mai încasat ultima ratã din suma
de transfer de la FK Krasnodar,
pentru a-l avea din nou pe ata-
cantul care are acum 23 de ani.
La ruºi, Ivan nu a prw ajucat ºi
în consecinþã nu a marcat deloc.
Împrumutat un an în Austria, la
Rapid Viena, Andrei Ivan a avut
o singurã reuºitã în campionat
pentru „verzi”, alte douã fiind în
Cupa Austriei. Aºadar, în ultime-
le 3 sezoane, Ivan a înscris nu-
mai 5 goluri.

Încã douã cazuri de
coronavirus la Universitatea

Încã douã cazuri de corona-
virus la Universitatea Craiova,
masorii fiziokinetoterapeutul
Ovidiu Blendea ºi Radu Rinde-
riu. Pânã acum, au mai fost in-
fectaþi cu COVID 19: finanþa-
torul Mihai Rotaru, preºedintele
Sorin Cârþu, managerul general
Marcel Popescu, managerul
executiv Ovidiu Costeºin, antre-
norul Cristiano Bergodi, antre-
norul secund Gigi Ciurea, team-
managerul Lucian Pretorian ºi
preparatorul fizic Cornel Blejan.
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